



JOB POSTING

Senior Associate, Impact Management

Salary Range: \$70-90,000 a year plus bonus

Expected Start Date: December 2024

Application Deadline: Sunday, October 27, 2024

First Interviews: Week of November 4, 2024 (expected)

Location: Hybrid (Toronto) or Remote

Are you passionate about supporting social and environmental impact? Here's your chance. We're looking for a Senior Associate, Impact Management, to develop, implement and enhance our impact measurement and management (IMM) frameworks. The Senior Associate will help drive process improvements, manage cross-functional change initiatives and ensure that our IMM practices remain innovative so we can continue to deliver measurable positive impact across our investment mandates. If you are an IMM professional with strong expertise in data and impact analysis, process improvement and impact measurement, we want to hear from you.

PRIMARY DUTIES

As a key member of the impact management team reporting to the Head of Impact Management, the Senior Associate, Impact Management works alongside team members to maintain our IMM innovation.

IMM Expertise and Support:

- Provide subject matter expertise on IMM methodologies and frameworks across teams, offering expertise to investment research and portfolio managers in areas such as impact assessments, investor contribution evaluations and impact data analysis
- Lead IMM improvement initiatives to improve the standardization of impact data, benchmark impact performance and facilitate firm-wide impact performance analysis
- Support the adoption of technological innovation, including Artificial Intelligence, to improve our impact measurement practices, harness new opportunities and manage risks
- Contribute to the Social Finance Fund's IMM capacity-building programs, offering support and expertise to internal and external coaching teams

IMM Processes:

- Develop IMM process improvements that enhance our IMM frameworks
- Conduct detailed reviews of IMM processes, conduct market research and analysis on leading practices, recommend improvements and ensure successful implementation of change initiatives using effective project and change management skills
- Collaborate across teams to align IMM processes with the latest norms and standards

Innovation and Methodology Development:

- Design IMM frameworks for Rally Assets and Realize Capital Partners, including theories of change, performance measurement systems, and data collection tools in partnership with senior leadership and relevant investment teams
- Pilot IMM methodology enhancements; refine, adapt and scale innovations across the firm
- Engage in sector leadership initiatives, such as providing feedback on exposure drafts, and participate in advocacy and partnership networks
- Support the Head of Impact Management in driving thought leadership initiatives in IMM, supporting our position in the broader impact investing sector

QUALIFICATIONS

On your resume, we ask that you demonstrate the following:

- A minimum of four years of experience in IMM, program evaluation, or a related field, with deep knowledge and experience in impact measurement, assessment, and evaluation frameworks, preferably within the impact investing or social finance sectors
- Relevant degree or equivalent work experience. We are open to candidates from non-traditional educational backgrounds where appropriate work experience is present. Relevant credentials may include a Chartered Professional Accountant designation (or working towards), advanced degrees in public policy, sustainability, business, finance, international development or environmental science. Certifications in areas such as impact measurement, data analytics or project management are considered an asset
- Proven ability to implement process improvements, digital tools and data analytics
- Strong experience in project management, including change management and cross-functional collaboration
- Experience advising or working with internal teams (or clients) to develop and implement process improvements
- Excellent communication and presentation skills, with the ability to engage senior leadership and external partners
- Strong problem-solving skills and the ability to work autonomously
- Strong database skills and experience
- Familiarity with the integration of digital technologies, such as AI, in IMM processes is considered an asset
- Proficiency in English; proficiency in French is considered an asset
- That you are legally able to work in Canada

During the interviews we will be reviewing, assessing, and covering the following:

- Your passion for IMM and impact investing
- Your impact measurement skills, including developing impact models, research methods, data collection and measurement frameworks
- Your familiarity with impact investing or social finance
- Your ability to conduct process reviews and contribute change management initiatives
- Your problem-solving and critical thinking skills in identifying opportunities and managing risks
- Your experience working with large data sets, digital tools and/or AI
- Your project management experience in fast-paced, collaborative environments
- Your belief in our company values of honesty, generosity, empathy, curiosity, integrity and grit

WORKING AT RALLY ASSETS

There are many benefits to working at Rally:

- You'll have a job that is in accordance with your values and will be able to contribute on a daily basis to make the world better
- Staff development is guided by individuals' interests and skills rather than simply the official job description
- You get to work alongside a caring team. We respect that staff have busy personal lives and we strive to support everyone to have a good work-life balance
- We support the welfare of team members through health and wellness benefits
- We offer opportunities for professional development
- Your compensation will consist of both a base salary and performance bonus
- Vacation entitlement starts at 20 days a year
- We support hybrid and remote working. While most of the Rally team lives in Toronto, we appreciate there are many other wonderful towns and cities in this country and recognize you might too! We have clients and partners across this country and are intentionally working to develop staff teams outside of Toronto.

APPLICATION INSTRUCTIONS

Interested individuals should apply through our online application portal by October 27. Shortlisted candidates will be contacted for interview. No phone calls please.

COMMITTED TO INCLUSION

Rally Assets Inc. is committed to equity, diversity and inclusion. We intentionally strive to have a workforce that mirrors the diverse demographics in this country. We encourage all applicants to apply regardless of race, colour, religion, sex, sexual orientation, gender identity, national origin, age, disability or Indigenous status. Studies have shown that women, people of colour, people with disabilities and people from LGBTQ2S+ communities are less likely to apply to jobs unless they meet every single qualification. If you're excited about this role but your experience doesn't align perfectly with every qualification in the job description, we encourage you to apply anyway, as you may be the ideal candidate we are looking for. If you require accommodation during the recruitment and selection process, please let us know: info@rallyassets.com. We will work with you to provide as seamless a recruitment experience as possible.

ABOUT RALLY ASSETS

Rally Assets is an impact investment management firm. The firm helps investors generate positive social and environmental impact alongside a financial return. Rally creates impact funds and other portfolios to enable foundations, other institutional investors, family offices and individual accredited investors to invest in alignment with their values. Through its joint venture in Realize Capital Partners, Rally is a fund-of-funds manager for the Government of Canada's Social Finance Fund. Rally is a Portfolio Manager and Exempt Market Dealer registered in Alberta, British Columbia, Ontario and Quebec with the respective provincial securities commissions. Rally is a certified B Corporation. Certified B Corporations meet the highest standards of verified social and environmental performance, public transparency and legal accountability to balance profit and purpose.

OFFRE D'EMPLOI

Associé principal, Gestion de l'Impact

Échelle salariale : 70 000 \$ à 90 000 \$ par année plus une prime

Date prévue d'entrée en fonction : Décembre 2024

Date limite pour poser sa candidature : Dimanche 27 octobre 2024

Premières entrevues : Semaine du 21 octobre 2024 (prévue)

Lieu de travail : Hybride (Toronto) ou à distance

Soutenir l'impact social et environnemental vous passionne? Voici votre chance. Nous recherchons une personne pour occuper le poste d'associé principal, gestion de l'impact, afin d'élaborer, de mettre en œuvre et d'améliorer nos cadres de mesure et de gestion de l'impact (MGI). L'associé principal contribuera à l'amélioration des processus, gèrera les initiatives de changement interfonctionnelles et veillera à ce que nos pratiques en matière de gestion des investissements restent innovantes afin de continuer à produire un impact positif mesurable sur l'ensemble de nos mandats d'investissement. Si vous êtes un professionnel de la MGI possédant une solide expertise en matière d'analyse des données et de l'impact, d'amélioration des processus et de mesure de l'impact, nous souhaitons vous connaître.

FONCTIONS PRINCIPALES

En tant que membre clé de l'équipe de gestion de l'impact et sous la responsabilité du responsable de la gestion de l'impact, l'associé principal de la gestion de l'impact travaille aux côtés des membres de l'équipe pour maintenir notre innovation en matière de MGI.

Expertise et soutien en matière de MGI :

- Fournir une expertise sur les méthodologies et les cadres de MGI au sein des équipes, en offrant une expertise à la recherche en investissement et aux gestionnaires de portefeuille dans des domaines tels que les évaluations d'impact, les évaluations de la contribution des investisseurs et l'analyse des données d'impact.
- Diriger les initiatives d'amélioration de MGI afin d'améliorer la normalisation des données d'impact, de comparer les performances d'impact et de faciliter l'analyse des performances d'impact à l'échelle de l'entreprise.
- Soutenir l'adoption de l'innovation technologique, y compris l'intelligence artificielle, pour améliorer nos pratiques de mesure de l'impact, exploiter de nouvelles opportunités et gérer les risques.
- Contribuer aux programmes de renforcement des capacités du Fonds de finance sociale, en offrant son soutien et son expertise aux équipes de coaching internes et externes.

Processus de MGI :

- Améliorer les processus de MGI afin de renforcer nos cadres de MGI.
- Procéder à des examens détaillés des processus de MGI, mener des études de marché et des analyses sur les meilleures pratiques, recommander des améliorations et assurer la réussite de la mise en œuvre des initiatives de changement en utilisant des compétences efficaces en matière de gestion de projet et de changement.
- Collaborer avec les autres équipes pour aligner les processus de MGI sur les normes et standards les plus récents.

Innovation et développement méthodologique :

- Concevoir des cadres de MGI pour Rally Assets et Realize Capital Partners, y compris des théories du changement, des systèmes de mesure de la performance et des outils de collecte de données en partenariat avec la haute direction et les équipes d'investissement concernées.
- Piloter les améliorations apportées à la méthodologie de MGI ; affiner, adapter et étendre les innovations à l'ensemble de l'entreprise.
- Piloter les améliorations apportées à la méthodologie de MGI ; affiner, adapter et étendre les innovations à l'ensemble de l'entreprise.
- Soutenir le responsable de la gestion de l'impact dans la conduite d'initiatives de leadership éclairé dans le domaine de la MGI en soutenant notre position dans le secteur plus large de l'investissement d'impact.

QUALIFICATION**Dans votre curriculum vitae, nous vous demandons de faire preuve des compétences suivantes :**

- Un minimum de quatre ans d'expérience dans la MGI, l'évaluation de programmes ou un domaine connexe, avec une connaissance et une expérience approfondies de la mesure d'impact, de l'évaluation et des cadres d'évaluation, de préférence dans les secteurs de l'investissement d'impact ou de la finance sociale ;
- Diplôme pertinent ou expérience de travail équivalente. Nous sommes ouverts aux candidatures issues de formations non traditionnelles, à condition qu'elles disposent d'une expérience professionnelle adéquate. Les diplômes pertinents peuvent être un titre de comptable professionnel agréé (ou en cours d'obtention), des diplômes supérieurs en politique publique, en développement durable, en commerce, en finance, en développement international ou en sciences de l'environnement. Des certifications dans des domaines tels que la mesure d'impact, l'analyse de données ou la gestion de projet sont considérées comme un atout ;
- Capacité avérée à mettre en œuvre des améliorations de processus, des outils numériques et des analyses de données ;
- Solide expérience en matière de gestion de projet, y compris la gestion du changement et la collaboration interfonctionnelle ;
- Expérience en matière de conseil ou de collaboration avec des équipes internes (ou des clients) en vue d'élaborer et de mettre en œuvre des améliorations de processus ;
- Excellentes compétences en matière de communication et de présentation, avec la capacité d'impliquer la haute direction et les partenaires externes ;
- Solides compétences en matière de résolution de problèmes et capacité à travailler de manière autonome ;
- Solides compétences et expérience en bases de données ;
- Une bonne connaissance de l'intégration des technologies numériques, telles que l'IA, dans les processus de MGI est considérée comme un atout ;
- Maîtrise de l'anglais ; la maîtrise du français est considérée comme un atout ;
- Autorisation légale de travailler au Canada.

Au cours de l'entretien, nous examinerons, évaluerons et couvrirons les éléments suivants :

- Votre passion pour la MGI et l'investissement d'impact ;
- Vos compétences en matière de mesure de l'impact, y compris l'élaboration de modèles d'impact, de méthodes de recherche, de collecte de données et de cadres de mesure ;
- Votre familiarité avec l'investissement d'impact ou la finance sociale ;
- Votre capacité à mener des révisions de processus et à contribuer à des initiatives de gestion du changement ;
- Vos capacités de résolution de problèmes et de pensée critique pour identifier les opportunités et gérer les risques ;
- Votre expérience de travail avec de grands ensembles de données, des outils numériques et/ou l'IA ;
- Votre expérience de la gestion de projets dans des environnements collaboratifs à rythme soutenu ;
- Votre adhésion aux valeurs de notre entreprise, à savoir l'honnêteté, la générosité, l'empathie, la curiosité, l'intégrité et l'audace.

TRAVAILLER CHEZ RALLY ASSETS

Il y a de nombreux avantages à travailler chez Rally :

- Vous aurez un emploi en accord avec vos valeurs et pourrez contribuer à rendre le monde meilleur sur une base quotidienne.
- Le développement du personnel est guidé par les intérêts et les compétences des individus plutôt que par la simple description officielle du poste.
- Vous travaillez aux côtés d'une équipe attentionnée. Nous respectons le fait que les membres du personnel ont une vie personnelle bien remplie et nous nous efforçons d'aider chacun à trouver un bon équilibre entre vie professionnelle et vie privée.
- Nous soutenons le bien-être des membres de l'équipe grâce à des prestations de santé et de bien-être.
- Nous offrons des possibilités de développement professionnel.
- Votre rémunération comprendra à la fois un salaire de base et une prime de performance.
- Les vacances commencent à 20 jours par an.
- Nous soutenons le travail hybride et à distance. Bien que la plupart des membres de l'équipe de Rally vivent à Toronto, nous sommes conscients qu'il y a beaucoup d'autres villes merveilleuses dans ce pays et nous reconnaissons qu'il en est de même pour vous! Nous avons des clients et des partenaires dans tout le pays et nous nous efforçons de développer des équipes de collaborateurs à l'extérieur de Toronto.

INSTRUCTIONS RELATIVES À LA CANDIDATURE

Les personnes intéressées doivent postuler via notre portail de candidature en ligne d'ici le 27 octobre. Les candidats présélectionnés seront contactés pour une entrevue. Pas d'appels téléphoniques s'il vous plaît.

ENGAGEMENT ENVERS L'INCLUSION

Rally Assets Inc. s'engage en faveur de l'équité, de la diversité et de l'inclusion. Nous nous efforçons délibérément de disposer d'une main-d'œuvre qui reflète la diversité démographique de ce pays. Nous encourageons tous les candidats à postuler sans distinction de race, de couleur, de religion, de sexe, d'orientation sexuelle, d'identité de genre, d'origine nationale, d'âge, de handicap ou de statut autochtone. Des études ont montré que les femmes, les personnes de couleur, les personnes handicapées et les membres des communautés LGBTQ2S+ sont moins enclins à postuler un emploi s'ils ne remplissent pas toutes les conditions requises. Si ce poste vous intéresse, mais que votre expérience ne correspond pas parfaitement à toutes les qualifications de la description du poste, nous vous encourageons à postuler malgré tout, car vous pourriez être le candidat ou la candidate que nous recherchons. Si

vous avez besoin d'accommodements pendant le processus de recrutement et de sélection, veuillez nous en informer : info@rallyassets.com. Nous travaillerons avec vous pour vous offrir une expérience de recrutement aussi transparente que possible.

À PROPOS DE RALLY ASSETS

Rally Assets est une société de gestion d'investissements d'impact. La société aide les investisseurs à générer un impact social et environnemental positif parallèlement au rendement financier. Rally crée des fonds d'impact et d'autres portefeuilles pour permettre aux fondations, aux autres investisseurs institutionnels, aux cabinets de gestion de patrimoine (« family office ») et aux investisseurs individuels accrédités d'investir en accord avec leurs valeurs. Par l'intermédiaire de sa coentreprise Realize Capital Partners, Rally est un gestionnaire de fonds de fonds pour le Fonds de finance sociale du gouvernement du Canada. Rally est un gestionnaire de portefeuille et un courtier sur le marché dispensé enregistré en Alberta, en Colombie-Britannique, en Ontario et au Québec auprès des commissions des valeurs mobilières provinciales respectives. Rally est une entreprise certifiée B Corp. Les entreprises certifiées B répondent aux normes les plus strictes en matière de performances sociales et environnementales vérifiées, de transparence publique et de responsabilité juridique afin d'équilibrer le profit et les objectifs.